
Verslag overleg Adviesraad Sociaal Domein 

Woensdag 14 december november 2022 

 

Aanwezig: Roy Binkhorst, Dianne Bloo, Katinka van Heerde (secretaris), Martine Huurnink 

(voorzitter), Margreet Kiers, Harrie Mulder, Lies Meijerink, Angelique Koier, Peter Krük 

(gemeente), Ton Ruiter, Talytha Schothuis (gemeente/verslag), Agnes Simons, Fred van der 

Vegte en Jan Wierda 

 

1. Secretaris ASD Katinka van Heerde introduceert zichzelf. Zij heeft affiniteit met 
het takenveld van de Adviesraad, is woonachtig in Terwolde en 
werkzaam bij Saxion bij de deeltijdopleidingen van Zorg- en 
Welzijn. 
Zij zal fungeren als secretaris van de Adviesraad.  
 

2. Jaarplan Beschermd 
Wonen 

Peter Krük licht de achtergrond en de totstandkoming van het 
plan toe. Het onderwerp is in eerdere overleggen van de CMO 
al aan de orde geweest.  
Voorst werkt samen met vijf gemeenten in de regio. Doel is in 
de komende tien jaar daar waar mogelijk plekken voor 
beschermd wonen af te bouwen. In de gemeente Voorst gaat 
het momenteel om 30-40 plekken. Het gaat in alle gevallen om 
maatwerk en zorgvuldigheid. Er zal een groep blijven bestaan 
voor wie meer zelfstandigheid een te grote stap is en voor wie 
beschermd wonen blijft.  
Op dit moment speelt het proces van inkoop van beschermd 
wonen.  
 
Desgevraagd licht Peter toe dat indicatiestelling op lokaal 
niveau gebeurt aan de hand van de regionale beleidsregels.  
Crisisplekken zijn regionaal belegd.  
 
Dianne geeft aan dat de CMO twee jaar geleden advies heeft 
uitgebracht. Dat betrof het regionale beleidsplan.  
Afgesproken wordt dat Dianne dit CMO-advies aan de leden 
van de Adviesraad stuurt zodat beoordeeld kan worden wat 
mogelijk in een nieuw advies aan het college kan worden 
opgenomen. Harrie vult aan dat het eerdere advies ook 
vermeld staat in het jaarverslag van de CMO.  
 
Een aantal leden merkt op dat een nulmeting danwel een 
analyse van de huidige situatie/voorzieningen mist. Dit wordt 
wel van belang geacht.  
 

3. Lange Termijnagenda Peter licht toe dat de Lange Termijnagenda niet statisch is en 
beïnvloed kan worden door actualiteit, politiek en beperkte 
ambtelijke capaciteit. 
 
Fred benadrukt dat het van belang is dat de Adviesraad tijdig 
om advies wordt gevraagd en dat stukken op tijd worden 
toegestuurd.   
 

4. Aandachtspunten ASD Martine licht de visie toe die zij op schrift heeft gesteld. 
Afgesproken wordt dat twee personen een concept-advies en 



de bijbehorende brief over een bepaald onderwerp opstellen 
(nadat het onderwerp in een vergadering is behandeld). 
Het voorstel om de in mei geplande studiedag in februari te 
houden wordt aangenomen. Het is goed om elkaar zo snel 
mogelijk beter te leren kennen. 
 
Peter adviseert contact te leggen met de koepelorganisatie van 
adviesraden. Mogelijk kan vanuit die organisatie bijvoorbeeld 
ondersteuning geboden worden bij de studiedag.  
 

5. Website en logo Jan Wierda heeft de beschrijving over de Adviesraad Sociaal 
Domein voor de website www.voorst.nl herschreven. De 
eerdere tekst was nogal formeel en ontoegankelijk.  
Afgesproken wordt dat het goed zou zijn als de tekst nog 
appellerender wordt. Katinka zegt toe zich over de tekst te 
buigen waarna zij deze zal mailen aan de leden met verzoek 
om reactie.  
 
Talytha licht toe dat de gemeente aandacht heeft voor 
begrijpelijk taalgebruik, bijvoorbeeld door alle medewerkers 
(verplicht) te trainen hierop. 
 
Margreet vraagt zich af of het door toevoeging van het 
gemeentelijke logo aan het logo van de ASD de 
onafhankelijkheid van de ASD duidelijk genoeg is. De andere 
leden zijn het met haar eens: het gemeentelijke logo moet niet 
in het logo van de ASD voorkomen. Mogelijk is alleen de tekst 
“Adviesraad Sociaal Domein” in kleur voldoende.  
Martine stelt voor rode letters te hanteren.  
 

6. Mededelingen voorzitter Vergaderdata 2023: in ieder geval wordt op woensdag 11 
januari 2023 vergaderd (openbaar). Een voorstel voor de 
overige vergaderdata worden door Martine binnenkort per mail 
gedaan. Peter benadrukt dat hij, vanwege het reserveren van 
een vergaderruimte, de geplande data zo snel mogelijk moet 
weten.  
 
De overige onderwerpen: Woonzorganalyse, wijziging 
Verordening Maatschappelijke Ondersteuning, verzoek om 
contact VoortvArend Voorst en verslag pilot robotstofzuigers 
worden vanwege tijdgebrek geagendeerd voor de volgende 
vergadering.  
  

7. Verslag overleg ASD  
9-11-2022 

Niet besproken.  

8. Rondvraag en sluiting De gemeentelijke bijdrage in het Voorster Nieuws over 
armoede/geldzaken wordt door een aantal leden als zeer 
positief ervaren. Niet iedereen is te spreken over de 
toonzetting.  
Daarnaast wordt genoemd dat de gemeente inwoners die 80 
worden een felicitatiekaart stuurt waarin de mogelijkheden voor 
huishoudelijke ondersteuning genoemd wordt. Dat lijkt niet 
handig in een tijd waarin dit zo onder druk staat.  
  

 

http://www.voorst.nl/


 


